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3 kwietnia br. odbyło się spotkanie burmistrza Miasta i Gminy z mieszkańcami. W spotkaniu
uczestniczyli również radni Rady Miejskiej: pp. Grażyna Drabarek, Katarzyna Kotowska,
Dariusz Kołtuniak , Leszek Romanowski i Jarosław Dębski. Na sali obecna była również p.
Jolanta Franczuk reprezentująca gminę Mordy w radzie powiatu siedleckiego.

  

Burmistrz przedstawił zebranym program najbliższych działań inwestycyjnych. Ma to być m.in.
rewitalizacja rynku w Mordach, ocieplenie budynku gimnazjum oraz starania o realizację
projektu budowy instalacji kolektorów słonecznych. Kondycja finansowa gminy jest dobra.
Spłacono większość kredytów a nie zaciągano nowych.

  

Jak zwykle sporo uwagi poświęcono ulicy Glinianej – dyżurnemu tematowi wszystkich spotkań z
władzą od dobrych 10 lat. Jak zapewniła p. Jolanta Franczuk, starosta siedlecki Dariusz Stopa
obiecał realizację tej inwestycji w roku 2017. Potwierdził to również Burmistrz dodając, że gmina
„dołoży się do tego remontu”. Współpraca ze starostwem  i starostą układa się bardzo dobrze.

  

Mieszkańcy pytali m.in. o budżet gminy, stan zatrudnienia w Urzędzie oraz realizację obietnic z
poprzednich spotkań. Momentami wywiązywała się bardzo gorąca i emocjonalna dyskusja.

  

Niewiele mówiono natomiast o innym temacie dyżurnym tego rodzaju spotkań: pałacu w
Mordach.

  Relacja dźwiękowa (plik mp3 - 1 h 53 min)
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(muzyka w tle to z sąsiedniej sali)
  

{mp3}spotkanie_zburmistrzem{/mp3}

  

{gallery}burmistrz2016{/gallery}

  

{youtube}Th4ymv_n2NQ|500{/youtube}

      

{youtube}AipH8batz2U|500{/youtube}
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